

# Disney Audition: Musician

## 2025 香港迪士尼樂園

HONG KONG  
**DisneyLAND**



立刻報名

### 精英甄選

### 【樂師】

## 2025. 1. 11 (Sat)

香港迪士尼樂園現正招募資深樂師參與各類戶內及戶外的音樂表演。樂師須擁有良好的音樂造詣及豐富的演出經驗，所需樂器的樂師包括：

**弦樂：**民間小提琴/小提琴、結他/五弦琴吉他、低音大提琴、鋼琴/鍵盤

**管樂：**小號、長號、大號、次中音號、低音號

**木管樂：**薩克斯風

**敲擊樂：**步操大鼓、爵士套鼓、手鼓

#### 徵選詳情

**日期：**2024年1月11日 (週六)

**時間：**上午9:00開始 (不同種類樂器會分梯次進行)

**地點：**臺北市政府青年局4樓舞蹈教室  
(台北市中正區仁愛路一段17號4F)

#### 報名方法：

採取線上報名，請掃描QRcode後，先註冊填寫資料，再進入報名頁面送出。

\*本次為面對面徵選，暫時不接受影片提交，謝謝理解

#### 注意事項：

- 1、應徵者必須年滿 18 歲
- 2、應徵者須預約參加面試並提供一張近照及個人履歷 (將不獲退還)。
- 3、符合資格的朋友將被邀請參加面試。請提早到達面試會場並先登記，面試將於所安排的時間準時開始。
- 4、應徵者請預先準備一首簡短輕快的演奏樂曲，並須於遴選中接受視譜測試。
- 5、部份應徵者亦需要作簡單的步操測試。
- 6、除鋼琴及爵士套鼓外，其他項目徵選者敬請自備樂器前往遴選。

Hong Kong Disneyland is now recruiting experienced musicians to participate in various indoor and outdoor musical performances. Musicians should have good musical skills and extensive performance experience. The required instruments include:

**String Instrument :** Fiddle / Violin · Guitar / Banjo · Upright string bass · Piano / Keyboard

**Brass Instrument :** Trumpet · Trombone · Sousaphone · Euphonium · Tuba

**Woodwinds Instrument :** Saxophone

**Percussion :** Marching drums · Drum set · Hand drums

#### Details

**Date:** January 11, 2024 (Sat)

**Time:** Starting at 9:00am  
(different types of instruments will be played in stages)

**Venue:** 4F, No. 17, Sec. 1, Ren' ai Rd., Zhongzheng Dist., Taipei City

#### How to apply

Online registration is required. Please scan the QR code, register and fill in your details, then proceed to the registration page to submit your application.

*\*This is a face-to-face audition, and video submissions will not be accepted at this time, thank you for your understanding.*

#### Points to note:

- 1 · Candidates must be at least 18 years old.
- 2 · Candidates must make an appointment for an interview and provide a recent photo and resume (which will not be returned).
- 3 · Qualified applicants will be invited to attend the interview. Please arrive early and register for the interview, which will begin promptly at the scheduled time.
- 4 · Candidates are advised to prepare a short piece of music in advance and will be required to take a sight-reading test during the selection process.
- 5 · Some candidates will be required to do a simple step test.
- 6 · Except for piano and jazz drum set, applicants are advised to bring their own musical instruments to the selection.